
 

SKÄRHOLMENS STADSDELSFÖRVALTNING 
RÅDET FÖR FUNKTIONSHINDERFRÅGOR 
 

 
 

 

 

 

 

Telefon 08-50824000 

 www.stockholm.se 
 

 

PROTOKOLL FRÅN RÅDET FÖR FUNKTIONSHINDERFRÅGOR 

 

Sammanträdesdatum:  2013-01-16 

 

Justeras: 
 

 

 

 

                     

 

 

Frånvarande:  Göran Weidenmark 

 

Ledamöter Ersättare Tjänstemän Politiker 

                                                                                                                                                                

Nisse Duwähl              Göran Weidenmark, NHR                 

Lotta Rosenström, 

HSO/ FUB 

Margareta Jonsson, 

HSO/SDF 

Göran Weidenmark, 

HSO/NHR 

Karin Rask, HSO/ 

FHLIS 

Seppo Mälkki, HSO/ 

RSMH 

 Kerstin Sandström 

stadsdelsdirektör,  

Therese Lang bitr 

enhetschef 

beställarenheten, 

Rune Ney chef 

samhällsservice, 

Sara Heppling Trygg 

samhällsplanerare 

Anders Carstorp 

stadsdelsdirektör 

Södermalms 

stadsdelsförvaltning 

Dagmar Stenman  

Enhetschef LSS 

bostäder 

Anneli Hilmersson 

Administrativ chef 

 

 

Särskilt inbjudna:  Anders Carstorp, stadsdelsdirektör Södermalms stadsdelsförvaltning 

 

§ 1 Fastställande av dagordning 

Dagordningen godkändes    

 

 

 

Justerare 

Nisse Duwähl 

 

 

Justerare 

Lotta Rosenström 
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§ 2 Val av justerare 

Nisse Duwähl och Lotta Rosenström 

 

§ 3 Föregående protokoll 

Föregående protokoll läggs till handlingarna. 
 

§ 4 Information från nämnd och förvaltning 

Anders Carstorp 

Anders Carstorp, stadsdelsdirektör i Södermalms stadsdelsförvaltning, är särskilt inbjuden för 

att berätta hur Södermalms stadsdelsförvaltning arbetar med Stockholms stads 

tillgänglighetsplan.  

 

Anders berättar att förvaltningen har haft workshops tillsammans med rådet och förvaltningen, 

ca 4-5 tim. Alla avdelningschefer, controllers och stadsmiljö, stödenheten (barn) har deltagit. 

Stadsdelsnämnden har inte varit med i det arbetet. Till workshopen hade förvaltningen tagit 

fram ett förslag som diskuterades tillsammans med rådet. Arbetsgrupper bildades med 

medlemmar ur rådet och tjänstemän. Tillsammans arbetade de fram aktiviteter till 

verksamhetsplanen. I samband med tertialrapporter följer förvaltningen upp 

verksamhetsplanen tillsammans med rådet. Detta arbete har fortsatt även nu inför 2013 och de 

har utökat samarbetet genom att komplettera verksamhetsplanen med indikatorer, för att kunna 

mäta måluppfyllelsen 

 

”Program för delaktighet för personer med funktionsnedsättning – Södermalms 

stadsdelsförvaltning” biläggs protokollet.  

 

Kerstin Sandström föreslår att vi samverkar inför tertialerna under 2013 för att följa upp de 

aktiviteter som fastställdes i VP 2013. En workshop ska planeras i god tid inför VP 2014.  

 

Sara Heppling Trygg/Rune Ney 

Sara har fått rådets uppföljning av tillgänglighetsplanen. Föreslår att representanter från rådet 

och stadsmiljö träffas för att sedan bjuda in Trafikkontoret. Rune kommer skicka ut tre förslag 

till rådet på datum. Katarina Nilsson Trafikkontoret ska bjudas in till nästa råd. 

 

Anneli Hilmersson 

Ny administrativ chef sedan 1 januari, kommer från stadsledningskontoret 

förnyelseavdelningen, verksamhetscontroller inom familj och individ, innan projektledare 

inom e-tjänsten, ansvarig för kontaktcenter i Bromma som var pilotstadsdel innan det infördes 

för hela staden. Är utbildad ekonom.  

Rådet ställde frågan om perosner med funktionsnedsättning arbetar inom ekonomienheten.  
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Anneli önskar ta del av rådets framtida protokoll och kallelser. 

 

Dagmar Stenman 

Dagmar berättade att hon ingår i en arbetsgrupp i förvaltningen gällande resultaten av 

trygghetsmätningen. Rådet för funktionshindersfrågor kommer att konsulteras. 

Delaktighetsprogrammet har delats ut till alla boende och anhörigrådet inom LSS-bostäderna i 

Skärholmen. Håller alla möten i tillgängliga lokaler till exempel.  

 

Lotta Rosenström från Rådet frågar hur LSS-bostäderna arbetar med att personer med 

utvecklingsstörning ska ges möjlighet att ta del av böcker och nyheter. Dagmar berättar att man 

arbetat med läs- ombud, varje boende har ett läs- ombud. Lättlästa tidningar finns på boenden. 

Arbetar för att alla boenden ska få stöd i att ta del av litteratur och nyheter. Lotta önskar att få 

ta del av detta och delta i vissa grupper. Lotta hjälper gärna till att påverka biblioteken att ta 

större ansvar för detta själv. 

LSS- bostäder har konsulterat läkare Monica Björkman gällande personer med 

beteendeproblematik. Dagmar rekommenderar boken ”Tidiga tecken” som läkaren är 

medförfattare till.  

 

Det bestämdes att rådet ska göra studiebesök hos Dagmar på Ålgrytevägen 89 i vår. 

 

§ 6 Aktuella barn och ungdomsfrågor 

 

§ 7 Inkommande post 

 

§ 8 Övriga frågor  

Nästa möte äger den 21 februari. 

 

 

Mötet avslutas 

Vid tangentbordet 

Therese Lang 

 

 


